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Istnieje szansa, że jeszcze w tym roku zobaczymy w akcji Jana Błachowicza (29-10-1, 9 KO, 9
SUB). - Jeżeli wszystko dobrze pójdzie, to pod koniec roku planuję powrót – przyznał były
mistrz świata wagi półciężkiej w magazynie Koloseum.

Jan Błachowicz ostatnią walkę stoczył w połowie ubiegłego roku, kiedy poniósł porażkę w starciu z Alexem Pereirą.
Brazylijczyk zwyciężył przez niejednogłośną decyzję sędziów. „Cieszyński Książę” miał powrócić do oktagonu w
styczniu, podczas gali UFC 297 w Toronto, ale niestety, były mistrz świata wagi półciężkiej musiał wycofać się z
rewanżowego pojedynku z Aleksandarem Rakiciem z powodów zdrowotnych.

Cieszynianin przeszedł operację barków. - Jeżeli wszystko dobrze pójdzie, to pod koniec roku planuję powrót.
Ale są to tylko plany, a wiele zależy od rehabilitacji, treningów, sparingów mocniejszych, bo zobaczę jak te
barki funkcjonują. Cieszę się, że zaczynam treningi biegowe. Jestem cztery tygodnie po operacji prawego
barku. Jest całkiem przyzwoicie, ale przede mną jeszcze długa droga – przyznał Błachowicz na antenie Polsat
Sport.
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